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ZAPISNIK 

 

17. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča – Parenzo, održane u četvrtak 20. 

travnja 2023. godine, u velikoj vijećnici Grada Poreča-Parenzo, Obala M. Tita 5/1, s 

početkom u 19:00 sati.  

 U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću 

upravu, Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za financije, Damir Hrvatin, 

pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Morena Mičetić, 

pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i EU fondove, Marino Poropat, pročelnik 

Upravnog odjela za komunalni sustav, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za 

društvene djelatnosti, Sandra Čakić Kuhar, ravnateljice Doma za starije i nemoćne osobe 

Poreč i direktorica TD ,,Dom Poreč d.o.o.“, Gordana Lalić, direktorica TD „Parentium“ 

d.o.o., Ivan Legović, tehnički direktor TD „Usluga Poreč“ d.o.o., Denis Matošević, 

Zapovjednik JVP CZP Poreč, Aleksandar Beaković, predsjednik Sportske zajednice Grada 

Poreča, Nataša Musizza, ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-

Parenzo, Tereza Banić, ravnateljica Dječjeg vrtića Radost Poreč, Michele Škofić, 

predsjednik Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo, Lorena Poropat, savjetnica za pravne 

poslove Upravnog odjela za opću upravu, Ajna Temimović, viša savjetnica za odnose s 

javnošću i protokol u Upravnom odjelu za opću upravu te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Zoran Rabar, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča – 

Parenzo.  

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Zoran Rabar otvorio je sjednicu, pozdravio vijećnike, 

predstavnike gradskih upravnih odjela i ostale nazočne te je predložio prozivku vijećnika radi 

utvrđivanja kvoruma. 

  

 Pročelnik Darko Saftić, prozvao je vijećnike, nakon čega je predsjednik Vijeća 

utvrdio da je na sjednici nazočno 13 od ukupno 15 vijećnika i to: 

 

1. Zoran Rabar, 2. Nensi Beato Baturić, 3. Eugen Stanissa,  4. Andrea Crevato, 5. Aleksandar 

Kovač, 6. Srečko Oštir, 7. Michela Bravar Kovačić 8. Dejvid Lakošeljac,  9. Azra Brođanac,  

10. Gordana Šušljik, 11. Adriano Jakus,  12. Karla Žužić i 13. Mario Ritoša 

 

Odsutni: Dalibor Jukopila i Maurizio Zennaro 

 

Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio utvrđivanje dnevnog reda 

u skladu s dostavljenim prijedlogom. 

Pozvao je vijećnike da iznesu eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog 

reda, naglasivši da se o istima glasuje bez rasprave.  

Predsjedatelj je stavio na glasanje prijedlog dnevnog reda. Budući da se nitko nije 

javio za riječ, konstatirao je da je dnevni red prihvaćen jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez 

glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova), slijedom čega je za rad sjednice utvrđen 

sljedeći: 
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D N E V N I    R E D 

 
1. Verifikacija zapisnika 

2. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

3. Odluka o davanju odobrenja na Program rada Savjeta mladih Grada Poreča- 

Parenzo za 2023. godinu 

4. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe 

Grada Poreča-Parenzo  u razdoblju listopad-prosinac 2022. godine 

5. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe 

Grada Poreča-Parenzo  u razdoblju siječanj-ožujak 2023. godine 

6. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2022. godinu 

7. Odluka o raspodjeli rezultata za 2022. godinu 

8. Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2022. 

godinu u:  

- predškolskom odgoju i obrazovanju,  

- obrazovanju, 

- kulturi,  

- sportu,  

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i  

- socijalnoj skrbi  

9. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu   

10. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu 

11. Odluka o dodjeli Povelje ,,30. april“ u 2023. godini  

12. Odluka o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima Gradskog vijeća 

Grada Poreča-Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada  Poreča-

Parenzo u 2023. godini 

13. Odluka o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za Grad 

Poreča-Parenzo 

14. Odluka o Planu, Programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara za 

područje Grada Poreča-Parenzo 

15. Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za raspolaganje   

gradskom imovinom veće vrijednosti 

16. Zaključak o predlaganju kandidata za suce porotnike za mladež Općinskog suda 

u Puli-Pola 

17. Odluka o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Poreča – Parenzo 

18. Odluka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za adaptaciju 

i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i 

rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

19. Odluka o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u dječji vrtić  

20. Odluka o opozivu i imenovanju članova Nadzornog odbora trgovačkog društva 

Parentium d.o.o. Poreč 

21. Odluka o izboru najpovoljnije ponude na javnom natječaju za prodaju 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada 

Poreča-Parenzo 
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TOČKA 1. 

 

Verifikacija zapisnika 

 

Predsjedatelj je pozvao vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na dostavljeni 

zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je Zapisnik 16. 

sjednice Gradskog vijeća stavio na glasanje, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, (sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) 

usvojilo zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo. 

 

(Zapisnik je sastavni dio priloga cjelovitog zapisnika.) 

 

 

TOČKA 2. 

Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

 

Pitanja su postavili vijećnici Gordana Šušljik, Mario Ritoša, Karla Žužić, Srečko 

Oštir, Nensi Beato Baturić, Andrea Crevato, Azra Brođanac i Aleksandar Kovač, a 

odgovore su dali gradonačelnik Loris Peršurić, pročelnici Morena Mičetić, Vesna Kordić, 

Marino Poropat i Damir Hrvatin. 

1. Vijećnica Gordana Šušljik postavila je tri pitanja: 

 Prvo pitanje upućujem pročelnici Moreni Mičetić koja je ujedno i direktorica 

Poduzetničkog inkubatora Poreč. Često možemo čuti u medijima za organizaciju predavanja i 

besplatnih radionica u organizaciji Poduzetničkog inkubatora, što je jako pohvalno. Možete li 

mi reći kakva je situacija s Poduzetničkim inkubatorom u Žbandaju, koliko je popunjen, s 

obzirom na to da je udaljenim od centra grada? Koje sve usluge on nudi za poduzetnike, 

odnosno koja je njegova uloga u poticanju poduzetništva u Poreču? 

 Drugo pitanje upućujem Gradonačelniku ili pročelnici Kordić ili tko god želi 

odgovorit. S obzirom da smo već duže vrijeme suočeni s nedostatkom specijalista ginekologa 

u Domu zdravlja Poreč (u odnosu na broj stanovnika) te da trenutno radi jedna liječnica 

ginekologije kojoj dolazi u ispomoć liječnica iz Pule cca dva puta tjedno, a iz medija se 

pojavila informacija da uskoro dolazi specijalist ginekologije koji bi radio stalno u ispostavit 

Poreč pa možete li mi potvrdit tu informaciju i reći nešto više o njoj? 

 Treće pitanje. Svi znamo da nas je, nažalost, nedavno napustio radiolog, dr. 

Jovanović te da je njegovim odlaskom prestao rad u radiološkoj ambulanti, tako da su 

građani, bili prinuđeni odlazit u druga mjesta po usluge. Upravo danas smo imali priliku 

saznati da će Grad sufinancirat neke aparate i dio opreme i to je, evo, jako pohvalno pa me 

zanima da li imamo kakvu informaciju kada bi ta ambulanta ponovno mogla početi s radom?  

 Odgovor na prvo pitanje dala je Morena Mičetić, pročelnica Upravnog odjela za 

gospodarstvo i EU fondove. Rekla je da se pokazalo da je lokacija za Poduzetnički inkubator 

odlična, s obzirom da imaju, nikad kao danas, popunjenost sa stanarima. Ukupno je 10 

poduzetnika i obrtnika u inkubatoru koji im nudi suvremeno opremljen radni uredski prostor. 

Posebno im je drago da su se svi povezali, borave u dijeljenim uredima, što se pokazalo kao 

jako dobra opcija. Poduzetnički inkubatori im nudi najam prostora za jednu kunu, odnosno 

protuvrijednost u eurima za prvu godinu najma. Nakon toga se, isto tako, sufinancira 

najamnina za iduće godine i to u odnosu na tržišnu cijenu. Inkubator nastoji biti aktivni dionik 

poticanja malog poduzetništva u Poreču, tako da, osim što nudi prostor novim start upovima, 

organizira i brojne aktivnosti, uključuje se u brojne projekte. Pročelnica je istaknula da je 
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Poduzetnički inkubator Poreč dio jednog velikog projekta - Razvoj mreže poduzetničkih 

potpornih institucija (PPI) putem HAMAG-BICRO faza 2 i kao aktivni dionik tog projekta 

stekao je pravo dobiti neke usluge za porečke poduzetnike, tako da je inkubator postao dio 

mentorskog tima i stekao mogućnost pružanja usluge savjetovanja u postupku mentoriranja 

poduzetnika. U ovoj godini će se taj projekt najaviti za naše potencijalne i postojeće 

poduzetnike koji će moći koristiti uslugu mentoriranja iz cijele Hrvatske i to za razna 

područja poslovanja, od početka do kasnije faze razvoja poslovanja. Također, upravo su u 

tijeku besplatni ciklus od osam radionice za poduzetnike, u okviru postupka testiranja 

standardiziranih usluga na poduzetnicima. Inkubator će ove godine provoditi program 

akceleracije koji se zove Akceler Istra. Taj su program prijavili zajedno s Istarskom 

razvojnom agencijom i još drugim dionicima u Istri i tu će se nuditi poduzetnicima brži i 

kvalitetniji rast, za ona novo osnovana poduzeća koja razvijaju inovativna rješenja. Postoje i 

neki drugi projekti u kojima sudjeluju, ali ono što je također zanimljivo je da je sada, na 

javnom savjetovanju program dodjele vaučera poduzetnicima za korištenje moderne 

industrijske opreme iz domene 3D modeliranja, 3D skeniranja i 3D printanja. Bit će javni 

natječaj za poduzetnike i oni koji se jave, moći će ići u Rijeku, u Proizvodni park Torpedo i 

tamo će moći besplatno raditi prototipove svojih proizvoda. Na taj su način želi dodatno 

podržati proizvodnju u Poreču. 

 Odgovor na drugo i treće pitanje dala je Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela 

za društvene djelatnosti. Prema informacijama koje su dobili od Istarskih domova zdravlja, 

Ispostave Poreč, bit će zaposlen jedan liječnik specijalist ginekologije na puno radno vrijeme. 

Kako liječnik nema osiguran stambeni smještaj u gradu Poreču, onda će Grad nastojati 

pronaći stan i financirati troškove stanovanja za njega, kao što je to činio ranijih godina, a čini 

dan danas za liječnike, deficitarne kadrove. Trenutno Grad plaća smještaj za liječnika koji radi 

u hitnoj službi, tako da će nastojati naći i plaćati stan za njega, kao što su i ranijih godina 

plaćali za liječnicu koja je radila u ginekološkoj ambulanti. Nadaju se da će se relativno brzo 

naći stan i da će liječnik početi raditi kao drugi liječnik u ambulanti. 

Vezano za radiologiju, rekla je da su im se Istarski domovi zdravlja, na kraj prošle 

godine, obratili molbom da im Grad pomogne u opremanju radiološke ambulante u kojoj je 

radio, do svoje smrti, dr. Milorad Jovanović i to iz razloga što je obitelj, nakon smrti, odlučila 

uzeti opremu koja je tamo bila, tako da je u ordinaciji ostao samo digitalni rendgen koji je bio 

nabavljen godinu dana prije, sredstvima Istarskih domova zdravlja. Bio je instaliran i taj se 

rendgen i dalje može koristiti. Kao najveći problem, u studenom prošle godine, istaknuli su, 

nedostatak ultrazručnog aparata. Isto tako su naveli da nemaju planirana sredstva ni u prošloj, 

ni u ovoj godini. Zamolili su Grad Poreč za pomoć, da sufinancira nabavu toga aparata koji je 

koštao preko 500.000,00 kn. Iz istog razloga je Grad osigurao te krajem prošle godine i platio 

400.000,00 kn za nabavu ovog aparata, a postupak nabave provodio se u ovoj godini. Imaju 

informaciju da je aparat nabavljen i da bi tijekom svibnja trebao biti i montiran. Početkom ove 

godine, Istarski domovi zdravlja su im se još jednom obratili s molbom da bi trebalo još bolje 

opremiti tu ambulantu, odnosno da bi trebalo nabaviti RTG aparat za panoramski snimak 

zuba. Dio sredstava su osigurali oni, međutim nedostaje im preko 24.000,00 EUR te je na 

sastanku, kojega su imali s načelnicima susjednih općina Poreštine krajem trećeg mjeseca, 

dogovoreno da oni sufinanciraju i dio tog troška. To je preko 11.000,00 EUR, a razlika od 

13.000,00 EUR bi bila podmirena donacijom tvrtke Valamar. Isto tako, potrebno je tu 

ambulantu urediti i opremiti drugom sitnom opremom. Prema ovim dogovorima koje je 

Gradonačelnik postigao s Plavom Lagunom, oni će osigurat donaciju za tu potrebu u iznosu 

od 13.300,00 EUR.  

2. Vijećnik Mario Ritoša postavio je slijedeća pitanja: 
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2a) Do mene je došlo mnogo pitanja o radiološkoj ambulanti, upravo od 

umirovljenika, od ljudi koji nemaju auto, od ljudi kojih imaju auto, ali ne mogu vozit, ljudi 

nemaju u svojoj blizini obitelji da ih voze do Umaga, Pazina ili Pule na specijalističke 

pretrage. Autobusne veze isto nisu tako česte i teško ih je uskladiti s vremenom pregleda, a još 

i dodatni problem je putni trošak do Umaga i Pazina kojeg HZZO ne podmiruje.  

2b) Mislim da se Pravilnik o urbanoj opremi dosta dobro provodi, mislim da gradski 

redari dosta dobro odrađuju svoj posao i mnogo je reklamnih tabli, tendi i svega onoga što ne 

odgovara našim fasadama, skinuto. Međutim, vjerujem da smo kod donošenja tog pravilnika 

nešto previdjeli, a to je, tko će sanirati te ,,ranjene fasade“, sve izblijeđene, prljave i pune 

rupa? Pa mislim da, kad smo donosili ovaj Pravilnik, nismo rekli tko će sanirati te fasade. 

Mislim da bi trebalo, do sljedeće sezone to učiniti. Smatram da bi to trebali odraditi vlasnici 

fasada koji su te rupe i izbušili. Sada sam prošao kod apoteke i stvarno ta fasada jako ružno 

izgleda.  

2c) Tome bi dodao i da kućice-kiosci u uvali Peškera nagrđuju izgled uvale i ulaza u 

Grad. Vjerujem da im tu može biti mjesto, ali kućice-kiosci moraju biti ukras, a ne ruglo na 

ulazu u Grad, vjerujem da naš grad zaslužuje nešto bolje, nešto ljepše. 

2d) Građani su me upozorili na škura koja se nalaze na zgradi Lučke kapetanije, 

ubrzo će slaviti 10. rođendan. Sedam godina je na gradskoj apoteci, pisalo apoeka, ali ipak je 

to maknuto. Neki su me upozorili na onaj fast food kod Privredne banke, tamo stoji već 

nekoliko godina, propada i narušavam prostor. Konstatacija naših građana je da naš Grad 

jako, jako puno radi, dobro rješava velike probleme, ali da nam možda koji put ispod radara 

prođu te male stvari koje možda malo narušavaju izgled samog grada. 

 Volio bih znati kada kod nas počinje sezona? Nekad smo to definirali, ali je li to i 

dalje vrijeme od prvog aprila pa do 30. rujna ili je neko drugo vrijeme, jer kad smo ove 

godine pogledali Grad prvoga travnja ili nekoliko dana prije toga, polovica prodavaonica i 

lokala je bila zatvorena i mislim da mnogi ljudi, koji su došli u to vrijeme u grad, ne bi se 

vratili. Dakle, možda bi trebalo uputiti vlasnike da, iako ne otvore radnje, barem te radnje 

budu uredne. 

Odgovor na vijećnička pitanja dao je gradonačelnik Loris Peršurić te je, na samom 

početku, rekao da se slaže sa svime što je vijećnik rekao i predložio Gradskom vijeću da se 

upit o situaciji s otvaranjem radiološke ambulante pošalje nadležnim službama, tj. Istarskim 

domovima zdravlja. Rekao je da je sam natječaj u tijeku i da smatra kako bi u toku ljeta 

moglo biti gotovo. Smatra da bi Istarski domovi zdravlja trebali više voditi brigu o Domu 

zdravlja Poreč te naglašava da je Grad pokrenuo inicijativu za radiološku ambulantu. 

Prijedlog prema domovima zdravlja je da bi Grad išao s nekom inicijativom prema velikim 

turističkim firmama da pomognu IDZ-a i u tom smislu. Gradonačelnik je potvrdio da se u 

posljednjih šest godina, u gradskom Proračunu vrti oko 300.000,00 kn, a ove godine ta je 

svota i puno viša. Grad je odlučio uključiti okolne općine i turističke firme u tu priču.        

Gradonačelnik je podsjetio da je ovo Gradsko vijeće donijelo Odluku o urbanoj 

opremi s elaboratom i time se htjelo postići da grad bude ljepši, bolje uređen, čišći i posložen 

kako treba. Uvjeti prisutni u elaboratu su uvjeti Konzervatorskog odjela, kojemu se 

Gradonačelnik ovim putem i zahvalio. Svi korisnici u starogradskoj jezgri moraju tražiti 

suglasnost, odnosno odobrenje, bilo da se radi o postavljanju tendi, reklama, rasvjete itd. Grad 

je ovom Odlukom htio pomoći svim korisnicima u starogradskoj jezgri da, već u startu znaju 

što će konzervatori od njih tražiti, dakle kad dođu s elaboratom kod konzervatora da već znaju 

što treba. Naveden je prijelazni rok od dvije godine, koji je istekao 31.7.2022. godine, kako bi 

se korisnici prilagodili na te uvjete. Naravno da redari i inspekcija kulturne baštine nisu izašli 

mijenjati i rušiti usred ljeta pa je pušteno da proteče cijela sezona, došla je opet nova sezona i 

ide se prema trećoj godini od donošenja Odluke. 
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Većina korisnika je provela te smjernice, nekima je izrečena uglavnom opomena.  

Rekao je da je siguran da dijele njegovo mišljenje da trebamo urediti starogorsku jezgru, jer 

mnogobrojni gosti koji dolaze u Grad, prije svega dolaze radi kulturne i povijesne baštine. 

Smatra da će svaki korisnik sanirati nedostatke na svojim objektima do početka turističke 

sezone.  

Za pitanje vezano uz natpis apoteke u gradu, odgovorio je da je apoteka u vlasništvu 

Istarske županije, tj. Istarskih domova zdravlja. Koncesionar je u toj zgradi, fasada je u lošem 

stanju, ali ono što je još gore na toj zgradi je da se krov skoro urušio. Temeljem Zakona, Grad 

se intenzivnije obratio vlasnicima i Istarskim domovima zdravlja. U rebalansu proračuna koji 

je u pripremi, Grad će pomoći da saniraju taj krov čim prije, stanari bi trebali sudjelovati u 

plaćanju, a ako ne budu mogli, onda će Grad to platiti i staviti teret na nekretninu. Uređenje 

mora bit gotovo do početka turističke sezone. Rekao je da štandova na izvlačilištu nema više i 

neće ih ni biti. Zgrada Lučke kapetanije u vlasništvu je Države. U više navrata je prijavljen taj 

slučaj i to po pitanju sigurnosti te zgrade, dio škurnica je otpao, dio vijenca je pao. Grad je u 

više navrata tražio da mu se ta zgrada pokloni, proda, da ju zamijene nikada nisu prihvatili, 

zapravo Grad nikada nije dobio odgovor. Mogli bi prihvatiti da koncesiju i najam dobije 

Lučka uprava, tako da bi u tom slučaju, zajedno s Lučkom upravom, mogli sanirati taj objekt. 

Vezano za pitanje o trajanju sezone, odgovorio je da većina ljudi će reći da do Uskrsa sezone 

nema, ali svejedno ima ljudi u Gradu i to iz područja sporta i turizma. Prisutni su razni 

europski, svjetski i nacionalni kampovi. U tom smislu sezona u Gradu konstantno traje. 

Sezona konkretno počinje od Uskrsa, ali nešto je intenzivnija kroz 6.,7. i 8. mjesec. Naglasio 

je da je većina prihvatila sve smjernice i uređenje starogradske jezgre napreduje.  

3. Vijećnica Karla Žužić postavila je sljedeće pitanje: 

,,Nakon što je IDS inicirao objavu ankete o rješavanju stambenog pitanja, zanima me da li 

imamo određene rezultate provedene ankete?“ 

 Na postavljeno pitanje odgovorila je Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za 

društvene djelatnosti te rekla da je 15.12. prošle godine pokrenuta inicijativa za provođenje 

ankete o oblicima rješavanja stambenog pitanja građana i mladih obitelji. 2. 2. 2023. objavili 

su ju na mrežnim stranicama Grada i provodila se 15 dana, dakle do 17.2.2023. godine. Radi 

dobivanja stalnih pokazatelja o potrebama stambenog zbrinjavanja građana, anketa nije bila 

anonimna i tražili su se i neki dodatni podaci o osobi i njezinom statusu. Bilo je potrebno 

navesti dob, prebivalište, bračni i radni status. Sukladno prijedlozima iz inicijative, bilo je 

ponuđeno 5 modela stambenog zbrinjavanja. Tek će sada, nakon detaljne analize, moći 

razgovarati o modelima i načinima provedbe. Anketu je ispunilo oko 500 građana i prema 

prvim pokazateljima, najveći interes je iskazan za opciju koja nudi dodjelu građevinskog 

zemljišta za gradnju kuća, zatim da grad financira ili gradi stanove koje potom, na temelju 

razrađenih kriterija prednosti, daje u višegodišnji zakup sa ili bez mogućnosti otkupa. Treće je 

bila solucija, izabrana kao jedna od boljih, a to je subvencija kupovine stana. Najmanje je 

iskazan interes za opciju koja nudi sufinanciranje obnove starih objekata i sufinanciranje 

posredovanja u naplati stanarine za postojeće stanove. Sada bi, na temelju rezultat iz ankete, 

trebalo osmislit modele, odnosno kako će Grad pomoći mladima i ostalima u rješavanju 

stambenog pitanja. 

 Odgovor je nadopunio gradonačelnik Loris Peršurić i rekao da je ova godina zadnja 

godina iz programa sufinanciranja kupnje stanova pa su odluke i krenule pred otprilike deset 

dana. S time se završava cijeli ciklus već donesene Odluke, a sada bi počeli s novom 

Odlukom temeljem ove ankete. Razradit će detalje i onda bi stavili jednu točku na Gradsko 

vijeće kako bi se odlučilo da li prihvatit jednu ili više varijanti. Gradsko vijeće bi trebalo 

odlučiti na koji način da se osiguraju određena sredstva te u kojem smjeru ići ka novom 

programu poticajne stanogradnje u Gradu. 
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4. Vijećnik Srečko Oštir postavio je jedno pitanje i dao jedan prijedlog: 

4a) Prvo pitanje je dostava pisama. Dobivam informaciju od građana, a i sam sam svjedok da 

se pošta dostavlja neuredno, nekad rijetko, nekad kasni i ima svačega. Pošta ne stiže 

pravovremeno i dođe ti račun koje je već istekao i u konačnici čekaju te zatezne kamate za 

koje nisi kriv. Pa ovim putem bih pitao da li postoji nekakva informacija, da li možemo nešto 

napraviti, da li možemo pomoć poštarima, ako ništa drugo da te nove poštare provedemo kroz 

grad, objasnimo gdje je koja ulica, da ne ostavljaju pisma u šumi i zahvalio bih se ovim 

putem javno onima koji su mi donijeli pošiljke jer su ih našli u šumi. Možemo li poboljšati 

kvalitetu poštanske usluge? Moram reći da je pošta dobra gdje trenutno živim, poštar je 

dobar, ovo je pitanje građana koje sam dobio da su naokolo pisma kasnila.  

4b) Hvala gospodinu Stanissi, vijećniku koji je rekao da bi bilo lijepo postaviti stare nazive 

ulica. Ja sam pomislio da bi bilo ljepše staviti QR kod koji bi nas klikom odvezao kroz 

povijest Poreča i da lijepo vidimo kako je izgledao Poreč kroz stoljeća te da možemo 

dinamički to vidjet. To nije nešto što možemo napraviti jednim klikom i za jedan dan, ali 

možemo se uključit svi, Turistička zajednica, Muzej i polagano dinamizirati tu priču o Gradu 

Poreču. Ima toga punou povijesti Poreča što bi mogli prikazati. Ja vjerujem da bi svatko volio 

vidjeti kako je bazilika izgledala bez zvonika, da vidite kako solarni kalendar osvjetljava 

svece u ovisnosti o relevaciji sunca. Sad se ne vidi jer ga je zvonik nažalost zatvorio. Kada se 

radio zvonik u 15. stoljeću, nisu znali taj detalj. Osim toga, bilo bi lijepo vidjeti Poreč kako je 

izgledao prije bombardiranja, a i bilo je primjedaba na temu Gospe od Anđela gdje je bilo 

nekakvih starih sakralnih objekata. To bi sve mogli virtualno oživjeti, na takav način, staviti u 

funkciju. QR kod je politički neutralan i mislim da bi to lako prošlo.  

 Gradonačelnik Peršurić je na pitanje vijećnika Oštira odgovorio da se Grad bavimo 

sa svime, ali da bi bilo teško baviti se još i poštom, jer bi tada morali zatražiti da postanu 

država. Upoznat je sa situacijom da opomene stižu prije samih računa. Već su poslali upit 

Pošti. Primio je regionalnog direktora te su razgovarali o tomer može li Grad nekako pomoći. 

Grad, kroz gradski Proračun, pomaže Hrvatskim poštama da imaju određene punktove u 

Gradu Rekao je da će pomagati i dalje.  

Na prijedlog o primjeni QR kodova, rekao da su na neki način to već i počeli. 

Spomenuo je linije na samoj Gradskoj rivi, putokaze u starogradskoj jezgri. Naglasio je i 

inicijativu koja je krenula od Grada, u suradnji s Turističkom zajednicom, vezanu uz 

aplikaciju koja, na više jezika, objašnjava što je na tom mjestu bilo. Za to je potrebna Internet 

mreža. Gradonačelnik je rekao da može provjeriti s Turističkom zajednicom do kuda je to 

došlo. Pohvalio je prijedlog vijećnika Oštitra jer to nije više ni budućnost, već je sadašnjost. 

5. Vijećnica Nensi Beato Baturić dala je sljedeću inicijativu: 

Moje pitanje je zapravo pitanje nekolicine korisnika, vlasnika, prostora i subjekta u 

Kanadlerovoj ulici, a tiče se označavanja samih radnji, odnosno djelatnosti koje se tamo 

sprovode. Budući da su reklame ukinute sukladno, evo večeras spomenutoj, Odluci o urbanoj 

opremi za uređenje starogradske jezgre, dolazi do poteškoća kod stranaka u pronalaženju 

željene trgovine, odnosno obrta. Sukladno tome, predlažem i ljubazno molim, ako je moguće, 

da se postave odgovarajući putokazi, kao što je to već učinjeno i u nekim drugim ulicama na 

području grada.  

6. Vijećnik Andrea Crevato postavio je sljedeće vijećničko pitanje: 

Imam pitanje za pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav, gospodina Marina 

Poropata. Naime, 5. travnja je, na zadovoljstvu svih građana Poreča, a posebice Mjesnog 

odbora Fuškulin, kojeg predstavljam, Grad Poreč-Parenzo, u suradnji sa Županijskom 

upravom za ceste, potpuno obnovio te otvorio za promet lokalnu cestu Radmani-Dračevac. 

Slijedom navedenog, imali smo prilike pročitati u medijima da će se suradnja sa Županijskom 
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upravom za ceste, što se tiče obnova i drugih dionica na području Grada, nastaviti po 

planovima i prioritetima i u narednom razdoblju. Stoga, vezano za buduću obnovu trase od 

Mornarice do Mugebe, zanimalo bi me možemo li realizirati, kroz plansku fazu, izvedbu i 

sukladno mogućnostima, pješačku stazu uz spomenutu prometnicu? Napominjem da postoji 

veliki interes među građanima, po planu rekreativnog šetanja, jer se upravo ova dionica 

nalazi u neposrednoj blizini Aquaparka i Zelene lagune te bi se time omogućilo sigurnije 

kretanje pješaka, osobito u ljetnoj sezoni, ali i zimi, uzimajući također u obzir i veliki broj 

radnika obližnje Agrolagune koji su primorani kretati se po kolniku, u nesigurnim uvjetima i 

po mraku na segmentu gdje smo sada zabilježili znatan broj prometnih nesreća uzrokovanih i 

zbog neprilagođene brzine vozila. 

Na pitanje vijećnika Crevata odgovorio je Marino Poropat, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalni sustav : Kao što ste i sami rekli, istina je da Grad Poreč, u suradnji sa 

Županijskom upravom za ceste Istarske županije, u zadnjih nekoliko godina, stvarno se trudi i 

ulaže značajna sredstva u rekonstrukciju i obnavljanje, što županijskih što lokalnih cesta koje 

su u njihovoj ingerenciji. Tako je u narednom razdoblju i napravljena cesta St.Portun, 

Antonci, Fuškulin, Mugeba i sve druge. U posljednje vrijeme, ova zadnja, koju ste spomenuli, 

a to je Radmani- Dračevac. Na zadnjim sastancima napravili smo i cijeli popis drugih 

lokalnih i županijskih cesta u njihovih ingerenciji. Takva je isto i ta koju ste spomenuli, cesta 

Molindrio-Mugeba, a tu je isto i Bašarinka-Červar Porat, Červar-Porat-Stari Červar, Stari 

Červar -Ulika, Žbandaj-Jehnić. Ima ih stvarno puno. Činjenica je da, u nekoj ranijoj prošlosti 

možda Županijska uprava nije toliko ulagala u obnovu tih cesta zbog financijskih sredstava, 

ali potporu Grada Poreča, vas kao gradskih vijećnika i Gradskog proračuna i suradnji s 

njima, u zadnjih četiri do pet godina, rekao bih da je to stvarno drugačije, da se sad puno 

toga ulaže. Isto tako, bitno je za napomenuti, da je u fazi projektiranja pješačko- biciklističke 

staza, da se ona spoji gdje je nekada stala. To je bivša D75, od Zelene Lagune prema Funtani 

jer i Funtana sama planira rekonstrukciju ceste u svom području, tako da mi projektiramo taj 

dio, a odmah se proširuje i spoj prema Molindriju, odnosno prema Aquaparku pošto tamo 

gravitira puno, puno ljudi, djece i gostiju koji dolaze iz turističkih naselja. Tako da, je i to 

možda drugi projekt koji će se nastaviti tu dalje.  

7. Vijećnica Azra Brođanac postavila je sljedeće pitanje: 

Za ovo pitanje znam da neću danas odmah dobiti odgovor, da će vjerojatno ići 

pisanim putem, ali mislim da je ovo izvrsna prilika da se postavi ovo pitanje. Pitanje je 

zapravo za pročelnicu Upravnog odjela za obrazovanje Istarske županije, gospođu Patriciju 

Percan. Kao bivša učenica porečke gimnazije, a sada i gradska vijećnica do mene, u 

posljednje vrijeme dolaze pitanja vezana za tretman naših srednjih škola kojima je Županija 

osnivač. Temeljem tih upita i samo sam se potrudila prikupiti potrebne informacije kako bih 

postavila upravo ovo pitanje. Naime, evidentno je da su naše srednje škole iznjedrile mnoge, 

danas vrhunske stručnjake u svojim područjima te to čine i dalje. Naši srednjoškolci putuju 

redovito na natjecanja, osvajaju prva mjesta, visoka mjesta u suradnji sa svojim profesorima, 

sudjeluju u gradskim manifestacijama, predstavljaju istarsku tradiciju, istarsku gastronomiju, 

istarske proizvode, vještine itd. Naša poljoprivredna škola je najstarija škola u Istri. Škola se 

često, za pomoć oko putovanja, obljetnica i razno raznih njihovih potreba, obraća upravo 

Gradu za pomoć. Kako su mi rekli iz škole, Grad im svaki put vrlo rado pomogne i izađe u 

susret. Međutim, ono što mene zanima je da li se škole obraćaju svom osnivaču, odnosno 

županiji te koji je razlog nedovoljne pomoći od strane Županije prema porečkim srednjim 

školama? 
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8. Vijećnik Aleksandar Kovač postavio je jedno pitanje i dao jedan 

prijedlog/inicijativu: 

8a) Pitanje nadležnom pročelnik odnosi se na izvješće o javnoj raspravi i javnom izlaganju 

prijedloga i dopuna prostornog plana uređenja Grada Poreča-Prenzo. Kada će biti 

objavljeno Izvješće o javnoj raspravi sukladno članku 102., stavak 1. Zakona o prostornom 

uređenju (NN 39/19)? Da li će biti provedena ponovna javna rasprava sukladno članku 104. 

stavka 1. istog zakona? Prošla je skoro cijela godina od početka javne rasprave i javnog 

izlaganja o prijedlogu izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Poreča. Javna 

rasprava je završila 25.05. 2022. godine. Zanima nas je li gradskim službama definiran rok 

za objavu Izvješća o javnoj raspravi?  

8b) Inicijativa se odnosi na nešto što bi se svrstalo u standard, da nam ovi nadstandardi 

imaju na čemu stajati, a riječ je o gradskim špinama. Nekad davno, Grad je imao svoje javne 

špine, danas nema ni jedne. Što mislite, ima li smisla postaviti javne špine danas, da se 

prolaznici mogu osvježiti, kako je to nekad bilo? Špine bi trebale biti vizualno usklađene s 

poviješću Grada, tehnološki dovoljno napredne da voda ne teče uzalud. Ovo bi malo 

obrazložio. Stupanj razvoja urbane sredine, njene osviještenosti, pored ostalog, ogleda se u 

zastupljenosti vodi u javnom prostoru. Može li se Poreč, koji o sebi voli misliti kao o top 

destinaciji, pohvaliti zastupljenošću i dostupnosti ovog primarnog, vitalnog, životnog 

elementa? Na kojim lokacijama građani sada imaju pristup besplatnoj pitkoj vodi? Ovom 

inicijativom želimo podići svijest nadležnih općim pravom na javno dobro po javnom 

interesu, za izgradnjom i postepenom realizacijom izgradnje javnih česmi zbog sve veće i veće 

potrebe za dostupnošću besplatne pitke vode u javnom prostoru, distribuirane na frekventnim 

mjestima po gradu. U kontekstu urbanog prostora, ovakve gradnje često ulaze u kategoriju 

arhitekture, osobito onda kada prostor sadrži urbanu opremu ili objekte kao dodatne 

podražaje. Ne samo arhitektura, već i opći vizualni identitet Grada, temelji se upravo na 

odnosima svakog pojedinog detalja pa tako pozicije i izgleda površine i objekta koji će 

korisniku omogućiti pristup besplatnoj pitkoj vodi. U oblikovanju javnih prostora, osobito je 

poželjan element vode koji može definirati svoje poruke kao dio ukupne urbane slike. Utoliko 

bi jedna od mogućnosti za intervenciju u oblikovanju rješenja porečkog središnjeg trga. 

Joakima Rakovca mogla biti upravo voda koja bi mogla poboljšati trg u odnosu na njegovo 

sadašnje stanje. Sadržaj vode na službenoj razini mora biti prepoznat i osviješten kao 

komunalni, javnozdravstveni i civilizacijski standard, što nije izgradnja jedne presušene 

instalacije u prostoru sa idejom fontane na trgu Piazza della libertà. Pitka voda je standard 

koji bi neizostavno morao biti dio programa i koji se podrazumijeva kod svakog definiranja i 

preuređenja prostora s karakterom trga ili, važnije, javnog mjesta zadržavanja. Npr. na 

šetalištu zdravlja Parenzana, brojni biciklisti, turisti, domaći rekreativci te brojno 

stanovništva svakodnevno vapi za kapljicom vode. U Parku Anne Marije Smocovich, u brzo 

rastućem stambenom naselju, stihijski su utrošena znatna proračunska sredstva. Bilo bi vrlo 

svrhovito kada bi brojnim korisnicima šetališta Parenzana, na samoj Parenzani, ponudila 

dostupnost samo malo pitke vode. Unošenje elementa vode, možda najjednostavniji način da 

se trgovi poprave bez velikih zahvata koje je nerealno očekivati u kratko vrijeme. Upravo 

zbog svojstva koje voda ima, a to je fluidnost, refleksivnost, aktivnost, mjesto može dobiti na 

ugodi. Poreču općenito treba mreža javnih česmi, pa najviše zbog, kroz novi tipski model, ali i 

specifično oblikovanje, punktove na lokacijama upravo poput parkova, na biciklističkoj i 

šetališnoj Parenzani, odnosno mjesta gdje ciljane, oblikovane manifestacije vode mogu 

znatno doprinijeti ukupnom iskustvu, kvaliteti, identitetu lokacije. Kod imaginiranja 

suvremenih česmi, one ne bi trebale biti auto referentni objekti u prostoru, već moguće i 

jednostavne, dinamične forme koje animiraju prostor i korisnike po želji. Kroz višestrukost 

značenja i upotrebe vode, kao dijela urbanog mehanizma, prije svega kroz utalitarnu funkciju 
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pijenja i sam bi trg sasvim sigurno dobio na vrijednosti, neovisno kakvo rješenje će se s 

vremenom implementirati, kakve promjene će nastupiti. Sadržaj pitke vode, nešto što bi svaki 

gradski trg neizostavno morao imati pa bi ga svakako trebao dobiti i trg Joakima Rakovca. 

Ove propuste svakako je moguće i potrebno ispraviti, a zamišljanje mogućnosti za gradske 

trgove i parkove ne bi nužno trebalo zaustaviti na uvođenju javne česme, već možda i ponuditi 

raznoliku pa i u vidu umjetničke instalacije i manifestaciju vode. A kako to napravit? Pitanje 

je plana, programa i projekata. 

 Na pitanje 8a) odgovorio je Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno planiranje i zaštitu okoliša te je rekao da se izvješće o javnoj raspravi objavljuje 

prije utvrđivanja konačnog prijedloga Izmjena i dopuna Plana ili prije utvrđivanja Izmjena 

plana za provođenje ponovne javne rasprave. Naglasio je da je takav redoslijed logičan zato 

što Izvješće nije samo sebi svrhom, nego, na temelju Izvješća se rade promjene i te promjene 

se unose u Plana. Obzirom na primjedbe koje su došle, pripremaju određene promjene. U 

odnosu na prijedlog koji je bio na osnovnoj javnoj raspravi, pripremit će i prijedlog za 

ponovljenu javnu raspravu, koja će se vrlo vjerojatno održavati tijekom mjeseca svibnja ove 

godine, tako da će Izvješće o javnoj raspravi objaviti istovremeno s objavljivanjem prijedloga 

za ponovnu javnu raspravu. Skrenuo je pažnju da će ponovljena javna rasprava biti u bitno 

kraćem trajanju. Bit će moguća najviše 15 dana jer tako određuje zakon. Isto tako, neće biti 

moguće podnošenje novih prijedloga, već samo primjedbe vezane za promjene koje su 

napravljene na osnovu prijedloga. To je, isto tako logično zato što bi inače, u protivnom, to 

išlo u nedogled. Intencija je da se i izmjene Prostornog plana i izmjene Generalnog izvršnog 

plana donesu do kraja ove godine. Naglasio je da nije sve u njihovim rukama, već nakon 

završetka javnih rasprava i utvrđenja konačnog prijedloga prostornog, odnosno Generalnog 

urbanističkog plana Grada Poreča-Parenzo, treba ishoditi suglasnosti, odnosno mišljenje za 

Ministarstva. Nakon što se ta procedura dovrši, pripremit će se prijedlog za Gradsko vijeće. 

Vezano za izvješće, na kraju procedure će građani i svi drugi koji su dali primjedbe u javnim 

raspravama dobiti izvode iz Izvješća o javnoj raspravi. 

 Na pitanje/inicijativu 8b) odgovorio je Marino Poropat, pročelnik UO za 

komunalni sustav te je rekao da je sigurno to potrebno, ali da se ne bi složio s činjenicom da 

su napravljeni neki propusti u prošlosti. Činjenica je da Grad, u obnovi bilo kojeg trga ide u 

tom smjeru i postavlja javne špine. Moguće je to vidjeti na Gradskoj rivi te u projektu za 

rekonstrukcija Pučkog trga u Červar Portu, gdje je također to predviđeno. Zahvalio se na 

inicijativi te naglasio da i Grad gleda u tom smjeru i svakako će to napraviti gdje god bude 

moguće. 

 

TOČKA 3. 

Odluka o davanju odobrenja na Program rada Savjeta mladih Grada Poreča- Parenzo za 

2023. godinu 

 

Prijedlog Odluke o davanju odobrenja na Program rada Savjeta mladih Grada 

Poreča- Parenzo za 2023. godinu prezentirao je Michele Škofić, predsjednik Savjeta mladih 

Grada Poreča-Parenzo. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Vijećnik Srečko Oštir je rekao da se ne boje pitati starije za pomoć te  da predvide 

malo veću svotu novca za njihove potrebe. Rekao je da su oni tu na raspolaganju u slučaju da 

im zatreba pomoć. 
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Gradonačelnik Loris Peršurić je pohvalio Savjet mladih. Rekao je da su aktivi, da 

sudjeluju. Potvrdio je da je spomenuta svota novca relativno mala. Rekao je da ima još novca 

predviđenog kroz redovno poslovanje, općenito svih ustanova i njihovih upravnih odjela, tako 

da je ta cifra u konačnici puno veća. Naglasio je da svi znaju da treba pomoć te da treba 

saslušati sve i pozvao je sve vijećnike da im pomognu, da im svi budu podrška. Bude li 

nekakavih krivih koraka, treba im pomoći, dati im vjetar u leđa. Pohvalio je konkretno i 

suradnju koju imaju s Upravnim odjelom za društvene djelatnosti. 

 

  Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o davanju odobrenja te je nakon 

glasovanja konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez glasova 

PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o davanju odobrenja na Program rada Savjeta mladih Grada Poreča- Parenzo  

za 2023. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

 

 

Predsjedavatelj je predložio da se objedine točke 4. i 5. te da se otvori zajednička 

rasprava.  

TOČKE 4. i 5. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe Grada Poreča-

Parenzo u razdoblju listopad-prosinac 2022. godine 

i 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe Grada Poreča-

Parenzo u razdoblju siječanj-ožujak 2023. godine 

 

Prijedloge Zaključka o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske 

zalihe Grada Poreča-Parenzo u razdoblju listopad-prosinac 2022. godine i Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe Grada Poreča-Parenzo u 

razdoblju siječanj-ožujak 2023. godine prezentirala je Tatjana Matošević, pročelnica 

Upravnog odjela za financije. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim Zaključcima. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je Zaključke o 

prihvaćanju Izvješća stavio na glasanje, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe Grada Poreča-Parenzo  u 

razdoblju listopad-prosinac 2022. godine 

i 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe Grada Poreča-Parenzo  u 

razdoblju siječanj-ožujak 2023. godine 

 

             (Zaključci su priloženi cjelovitom zapisniku i njegov su sastavni dio.) 

 

Predsjedavatelj je predložio da se objedine točke 6.,7., 8., 9. i 10. te da se otvori zajednička 

rasprava.  

TOČKE 6.,7., 8., 9. i 10. 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča -Parenzo za 2022. godinu 

 i 

Odluka o raspodjeli rezultata za 2022. godinu  

                                                           i 

Odluke o prihvaćanju Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba Grada 

Poreča-Parenzo za 2022. godinu u:  

- predškolskom odgoju i obrazovanju,  

- obrazovanju, 

- kulturi,  

- sportu i rekreaciji,  

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i  

- socijalnoj skrbi  

 i 

Odluka o prihvaćanju Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu  

 i 

Odluka o prihvaćanju Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu 

 

 

           Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2022. 

godinu prezentirala je Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za financije. 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba 

Grada Poreča-Parenzo za 2022. godinu u:  

- predškolskom odgoju i obrazovanju,  

- obrazovanju, 

- kulturi,  

- sportu i rekreaciji 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i  

- socijalnoj skrbi  

prezentirala je pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Vesna Kordić. 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvješća o izvršenju Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2022. godinu i Odluka o prihvaćanju izvješća o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu prezentirao je pročelnik 

Upravnog odjela za komunalni sustav, Marino Poropat. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženim točkama 6., 7., 8., 9. i 10.  
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predložene točke, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 13 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez  SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2022. godinu; 

 i 

Odluku o raspodjeli rezultata za 2022. godinu; 

 i 

Odluke o prihvaćanju Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba Grada 

Poreča-Parenzo za 2022. godinu u:  

- predškolskom odgoju i obrazovanju,  

- obrazovanju, 

- kulturi,  

- sportu i rekreaciji, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i  

- socijalnoj skrbi; 

 i 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu; 

 i 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu 

 

(Godišnji Izvještaj i Odluke su priloženi cjelovitom zapisniku i njegov su sastavni dio.) 

 

TOČKA 11. 

Odluka o dodjeli Povelje ,,30. april“ u 2023. godini 

 

  Prijedlog Odluka o dodjeli Povelje ,,30. april“ u 2023. godini prezentirao je Adriano 

Jakus, član Povjerenstva za utvrđivanje prijedloga za priznanja Grada Poreča-Parenzo. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Vijećnik Srečko Oštir se, ispred Gradske organizacije SDP-a Poreč, javno zahvalio za 

odabir njihovog kandidata. 

 

  Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o dodjeli Povelje te je nakon 

glasovanja konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez glasova 

PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o dodjeli Povelje ,,30. april“ u 2023. godini 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

Predsjedatelj je odredio pauzu od 10 minuta. 
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TOČKA 12. 

 Odluka o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima Gradskog vijeća 

Grada Poreča-Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada Poreča-Parenzo 

u 2023. godini 

 

  Prijedlog Odluke o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima Gradskog 

vijeća Grada Poreča-Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada Poreča-

Parenzo u 2023. godini prezentirao je Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću 

upravu. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o rasporedu sredstava, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) 

donijelo   

 

ODLUKU 

o rasporedu sredstava političkim strankama i članovima Gradskog vijeća Grada Poreča-

Parenzo izabranih s liste grupe birača iz Proračuna Grada  Poreča-Parenzo u 2023. godini 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

TOČKA 13. 

Odluka o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa 

za Grad Poreča-Parenzo 

 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za 

Grad Poreča-Parenzo prezentirao je Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću     

upravu. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o rasporedu sredstava, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće jednoglasno (sa13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) 

donijelo  

 

ODLUKU 

o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa 

za Grad Poreč-Parenzo 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

Predsjedavajući je konstatirao da je vijećnik Srečko Oštir napustio vijećnicu te da je na 

sjednici prisutno 12 vijećnika. 
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TOČKA 14. 

Odluka o Planu, Programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara za područje 

Grada Poreča-Parenzo 

 

Prijedlog Odluke o Planu, Programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara 

za područje Grada Poreča-Parenzo prezentirao je Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela 

za opću upravu. 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o Planu, Programu i načinu upoznavanja s opasnostima, nakon 

čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 12 glasova ZA, bez glasova 

PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo   

 

ODLUKU 

o Planu, Programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara za područje Grada 

Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

ČLANAK 15. 

Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za raspolaganje   

gradskom imovinom veće vrijednosti 

 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za 

raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti prezentirao je Zoran Rabar, predsjednik 

Komisije za raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti. 

 

                                 Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o izmjenama, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno (sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za raspolaganje 

gradskom imovinom veće vrijednosti 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio) 

 

 

ČLANAK 16. 

Zaključak o predlaganju kandidata za suce porotnike za mladež  

Općinskog suda u Puli-Pola 
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 Prijedlog Zaključka o predlaganju kandidata za suce porotnike za mladež Općinskog 

suda u Puli-Pola prezentirao je Zoran Rabar, predsjednik Gradskog vijeća. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženom Zaključku. 

 

Predsjedatelj je konstatirao da se vijećnik Srečko Oštir vratio te da je prisutno 13 vijećnika. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženi Zaključak o predlaganju kandidata za suce porotnike, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 

SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

o predlaganju kandidata za suce porotnike za mladež Općinskog suda u Puli-Pola 

 

(Zaključak je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 17. 

Odluka o osnivanju kulturnog vijeća Grada Poreča-Parenzo  

 

     Prijedlog Odluke o osnivanju kulturnog vijeća prezentirala je Vesna Kordić, pročelnika 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

 

                              Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o osnivanju Kulturnog vijeća, nakon čega je konstatirao da je 

Gradsko vijeće jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH 

glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

ČLANAK 18. 

Odluka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za adaptaciju i 

opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i 

rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

 

 Prijedlog Odluke o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne 

obveze za adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za 

ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno prezentirala je Vesna Kordić, 

pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
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            Gradonačelnik Loris Peršurić je nadopunio pročelnicu i informirao sve vijećnike o 

ovom Sporazumu, tj. o jednom konkretnom detalju ovog Sporazuma. Županija se opet 

obratila svim gradovima, svim lokalnim samoupravama u Istri, da svi zajedno sufinanciraju 

jedan županijski projekt, jednu županijsku ustanovu, što u konačnici gradonačelnik mislim da 

je dobro jer je Istra pre mala da se dijeli i odvaja. S druge strane, misli da bi možda i Županija 

na drugačiji način morala vodit neke svoje institucije, ustanove, programe ili projekte. 

Pojasnio je da je na sastanku u Rovinju bilo četrdesetak predstavnika lokalnih samouprava, od 

čega desetak gradova, a ostali, predstavnici općina. Svi su potpisali nekakav sporazum da su 

suglasni s time. Radi se o bolnici, o jednom dječjem odjelu. Pohvalio je ravnatelja bolnice u 

Rovinju, dr. Marinka Rade koji radi jako dobar posao. Do sada je Sporazum potpisalo oko 15 

lokalnih samouprava u Istri i ima saznanja da neće svi potpisati. 

Neće svi potpisati, jer postoji mišljenje da je to možda neodgovoran, nekorektan ugovor 

Istarske županije s gradovima i općinama iz razloga jer unutra stoji članak 8. koji govori da 

ako se cijena poveća, povećanje snose svi koji su potpisali Sporazum. Veći problem je da, ako 

netko od lokalnih samouprava u Istri ne potpiše, razliku plaćaju ostali koji su potpisali. U 

trenutku sjednice Gradonačelnik nije znao reći koliko će ih potpisati, koliko će to iznositi, a 

po Zakonu o fiskalnoj odgovornosti Grad moramo imati nekakav novac predviđen u 

Proračunu. On misli da će u konačnici svi u Istri reći da su za to. Postoje dva smjera i svi će 

odabrati ta dva smjera. Gradonačelnik je naglasio da je jedan od tih smjerova da se oni slažu i 

hoće, ali uz promjenu članka. 8. Na istom ugovoru moraju biti svi potpisnici ugovora. 

Pojasnio je da se i nešto dogodi, ta cifra neće biti velika i neće biti problem za Grad, ali je 

rekao da mora upozoriti vijećnike što se potencijalno može dogoditi. Radi se o zdravstvenoj 

sferi, o bolnici, o djeci te je Gradonačelnik rekao da bi, bez obzira na sve, prihvatio jer je tema 

jako bitna. Predložio je da se ta Odluka donese čim prije zato što je natječaj već u tijeku. Na 

koordinaciji gradonačelnika i župana, prije otprilike tri mjeseca, svi gradonačelnici su nekako 

upozorili Županiju na ovo što je Gradonačelnik objasnio. Župan se, doduše usmeno, a ne 

pisano, obavezao da će, ako dođe do nekakvog povećanja ili ako neki ne budu potpisali, 

Županija pokriti sav trošak. On u to vjeruje, ali to nigdje nije napisano. 

 Vijećnik Srečko Oštir se zahvalio Gradonačelniku što je pojasnio 

situaciju. Rekao je da ne bi bilo neobično da je netko protiv takve ideje. Zna kako bolnica u 

Rovinju radi i zadovoljni su. Pojasnio je da bi on ovlastio gradonačelnika da riskira, a oni koji 

ne žele sudjelovati u tome, njima na obraz i na čast. 

 Zoran Rabar, Predsjednik Gradskog vijeća, rekao je da je već šest 

godina vijećnik i da su već imali neki ugovor ili sporazum i da su ga baš sve općine i gradovi 

zajednički potpisali. Misli da je gradonačelnik bio više nego iskren i da je iznio puno 

informacija te da je situacija više nego jasna.  

 

 Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju 

Sporazuma te je nakon glasovanja konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 13 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za adaptaciju i opremanje 

Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i rehabilitaciju „Martin 

Horvat“ Rovinj-Rovigno 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 
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ČLANAK 19. 

Odluka o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u dječji vrtić  

 

     Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u dječji vrtić  

prezentirala je Vesna Kordić, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o načinu ostvarivanja prednosti, nakon čega je konstatirao da je 

Gradsko vijeće jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH 

glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u dječji vrtić   

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

ČLANAK 20. 

Odluka o opozivu i imenovanju članova Nadzornog odbora trgovačkog društva  

Parentium d.o.o. Poreč 

 

           Prijedlog Odluke o opozivu i imenovanju članova Nadzornog odbora trgovačkog 

društva Parentium d.o.o. Poreč, u ime Gradonačelnika kao predlagatelja, prezentirao Darko 

Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću upravu. 

 

                              Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o opozivu i imenovanju članova Nadzornog odbora, nakon čega 

je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 

bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o opozivu i imenovanju članova Nadzornog odbora trgovačkog društva  

Parentium d.o.o. Poreč 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

ČLANAK 21. 

Odluka o izboru najpovoljnije ponude na javnom natječaju za prodaju poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Poreča-Parenzo 

 

           Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude na javnom natječaju za prodaju 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Poreča-

Parenzo prezentirala je Morena Mičetić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i EU 

fondove.  
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Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Vijećnica Gordana Šušljik rekla je da se, u okviru natječajne dokumentacije za 

prodaju poljoprivrednog zemljišta, prilagao i gospodarski program pa ju je zanimalo na koji 

način će se nakon prodaje zemljišta kontrolirati bavi li se kupac zaista poljoprivredom, kako 

je naveo u gospodarskom programu. Pitala je i može li se izbjeći prodaja poljoprivrednog 

zemljišta koje se kasnije neće koristiti u poljoprivredne svrhe. 

      Pročelnica Mičetić je odgovorila da je Zakon predvidio, samo kada je riječ o zakupu 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske, da postoji obveza, jednom 

godišnje, dostaviti izvješća o provedbi gospodarskog programa za zakupce. Za prodaju to nije 

predviđeno Zakonom iz razloga što se mijenja vlasništvo zemljišta, ali je Zakon propisao da 

se to otkupljeno poljoprivredno zemljište ne može otuđiti u roku od 10 godina od potpisa 

ugovora o prodaji i nakon tog roka prodavatelj ga mora najprije ponuditi Republici Hrvatskoj 

i to po tržišnoj cijeni. Ono što Grad može učiniti je iskoristiti mogućnost da, temeljem Odluke 

o agrotehničkim mjerama, koju je Grad donio i u kojoj je sve propisano, a tako je i u zakonu, 

svo poljoprivredno zemljište, bez obzira na vlasništvo mora koristiti u poljoprivredne svrhe. U 

Odluci o Agrotehničkim mjerama je propisano na koji način se mora koristiti poljoprivredno 

zemljište i Grad će svakako iskoristiti tu mogućnost da kasnije kontrolira korištenje tog 

zemljišta koje će se kupiti u okviru ovog javnog natječaja. 

 

  Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o izboru 

najpovoljnije ponude te je nakon glasovanja konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 

13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo 

             

ODLUKU 

 o izboru najpovoljnije ponude na javnom natječaju za prodaju poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 21:40  sati.  

 

 

 

 

 

 

 

    Zapisnik izradila                                                                      Predsjednik Gradskog vijeća 

Maja Šimonović Cvitko                                                                            Zoran Rabar 

      

                                                                                                             


